

SECRET

GENERAL AGREEMENT ON TARIFFS AND TRADE

No. 020
SECRET/246/Add.4
19 July 1979

ARTICLE XXVIII:1 NEGOTIATIONS

Schedule X - Czechoslovakia

Report by the delegation of Czechoslovakia relating to negotiations under Article XXVIII with respect to Schedule X.

1. Negotiations resulted in agreement with:

Australia (SECRET/246/Add.2)

India (SECRET/246/Add.3)

2. Consultations have been held with the following contracting parties having initial rights of negotiation or principal supplying or substantial interests:

Austria

Uruguay

These consultations resulted in no modifications to the proposed ad valorem rates.

3. Other contracting parties principally concerned or having substantial interest made no request for Article XXVIII consultations and negotiations as their satisfaction was inter alia achieved as part of the multilateral trade negotiations.

4. The list of new ad valorem rates converted from specific duties is reproduced in column "Base Rate of Duty" of Schedule X - Czechoslovakia which resulted from the multilateral trade negotiations and is annexed to the Geneva (1979) Protocol to the General Agreement on Tariffs and Trade.

The Article XXVIII negotiations of Czechoslovakia are now terminated.

SECRET

ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS DOUANIERS ET LE COMMERCE

No. 020
SECRET/246/Add.4
19 juillet 1979

NEGOCIATIONS AU TITRE DE L'ARTICLE XXVIII, PARAGRAPHE 1

Liste X - Tchécoslovaquie

Rapport de la délégation de la Tchécoslovaquie sur les négociations au titre de l'article XXVIII concernant la Liste X.

1. Les négociations ont abouti à un accord avec:

1'Australie (SECRET/246/Add.2)

1'Inde (SECRET/246/Add.3)

2. Des consultations ont eu lieu avec les parties contractantes suivantes qui ont des droits de négociateur primitif, un intérêt comme principal fournisseur ou un intérêt substantiel:

Autriche

Uruguay.

Ces consultations n'ont pas entraîné de modifications des taux ad valorem envisagés.

3. Les autres parties contractantes principalement intéressées ou ayant un intérêt substantiel n'ont pas demandé de consultations ni de négociations au titre de l'article XXVIII, car elles avaient obtenu satisfaction, notamment, dans le cadre des NCM.

4. La liste des nouveaux taux ad valorem provenant de la conversion des droits spécifiques est reproduite dans la colonne "Taux de base du droit" de la Liste X - Tchécoslovaquie, qui a résulté des NCM et qui est annexée au Protocole de Genève (1979) annexé à l'Accord général.

Les négociations de la Tchécoslovaquie au titre de l'article XXVIII sont maintenant achevées.

./.